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PROCES VERBAL
================

incheiat azi 1g,o5.2O17-cu prilejul gedinlei ordinare a consiliului Local al

comunei Covdsint

La lucririle gedin[ei participa 1O consilie.ri locali din cei 11 in funcfie'

fiind prezent 9i a1ivic6pri.", d;;t M"tius-Silviu, primarul ales al comunei

Covisin! ta ategerile locale putii"i6 ain g-ut-u de rr'os '2oL7 'care 
exerciti

atribuliire runcgfi';:';;i-;i in-conformitate cu ordinut nr.5ol3o.o1.2o17 a

Institu3iei Prefectului--J udeful Arad'
Mai participS la lucrSrilL s"aint"i d-l Dragoiu ovidiu-consilier juridic, q-1.,

inspector Singeorgean Luciun ii un'grup de cltS3eni ai comunei: d-l PagcaLAU

Raul-Cov5sin! nr.473, d-l Jurj tticolal-Cov5sin! nr'53O 9i Cucer Richard-

Covising nr.9OO.-- 
S" constat5 ci gedinia este statutarS'
D-t p."Seairrt.-Je Seainta pi.iinia ordinea de zi conform Dispozitiei

nr.115/15.O6.2O17. - ,-y---.^---a.r,
sesupunerarotordineadezircareseaprobHcutovoturipentru'fiind

aaopiaia hot5r6rea nr.45/ 19'06'2017, astfel :

l.Aprobarea ordinii de zi.
2.Aprobarea conlinutului procesului verbal al Sedinlei anterioare din data de

15.b5.2ou. , . ,,a^-
3. Proiect de hoti16re privind implementa-rea .proiectului : "Reabilita re 9i

Modernizare cSmin cultural cov'Esin!, judelul Arad"-Iniliator-viceprimar-
Marius-Silviu Onet.
4.proiect ae noie-r."are privind aprobarea docu-mentaliei DALI 9i indicatorilor

tehnico-e"ono-i"i a pioiectului de investilii : "Reabil itare 9i modern izare

CEmin Cultural Covdsin!, iuaeiul Arad"-Inisiator-Viceprimar-Marius-Silviu
Onet.
S.Diverse ---a:---!-.r..! --^^aarrrr '

se trece la punctul nr.2 al ordinii de zi{'Aprobarea-conlinutului procesului

verbal al gediigei anterioare din data de 15.O5.2OL7"' D-na secretar supune

spre aprobare procesu.l ,e.uai ii iedintei -anterioare 
din data de 15'o5 '2ot7 '

intreb6nd aaci .iitta probleme cu privire la conlinutul acestuia sau se

solicitS menlionarea exacta " 
opiniilor exprimate ln gedinla anterioar5'

intruc6t nu sunt disculii, se'supune la vot proceiul verbal al gedintei din

data de 15.05.2017, care se ipioua cu 1o voturi pentru' fiind adoptata

hotir6rea nr.46/Lg.06.2OL7- privind aprobarea conlinuturui procesului

verualalgedinleianterioaredindatadel5.o5.zoLT.
se trece Ia" punctul nr.3 al ordinii de zi;" Proiect de hotSrSre privind

implementarea proiectului:,,Reabilitare 5i Modernizare CSmin Cultural

Co"atint, judelul Arad"".
SeprezintSproiectulde.hot5rire.D.lonetMl'riu.s.Silviu-primarulalesal

comunei coraliliir-"ta "i intiucat a fost desitrise o'nou6 sesiune a pregdtit

acest proiect p""i* reabilitare 9i mcidernizdre cimin cultural'
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D-l Stoica aratS ci ar trebui sd le fie rugine pentru ci acest proiect pentru
reabilitare a ciminului a fost depus de d6nsul gi a fost respins numai pentru
ci a fost propus de d6nsul gi dE citire din continutul procesului verbal din
data de 28.11.2016 c6nd a fost respins proiectul depus de d6nsul.

D-! One! il intreabi de ce nu l-a depus din nou pentru ci atunci c6nd a fost
respins sesiunea era inchisS.

D-l Stoica intreabd dac5 toate argumentele din noiembrie pentru care s-a
respins proiectul au disp5rut, s-a mdrit populalia pentru a avea punctaj mai
mare, ce modificiri au apirut, ii spune d-lui Onet cd nu ii este rugine, ci este
o mizerie....

D-t Iovici di citire din cuprinsu! expunerii de motive gi arati cd de c6nd a
tot cerut si ni se prezinte toate cheltuielile f5cute la Cdminul Cultural.

D-l inspector Singeorgean arati cd d6nsul prezinti la inceputul fiecirui
an executia bugetari, in ceea ce privegte cdminul cultural in 2 a s-au cheltuit
aproape 2 miliarde lei cu lucr6rile efectuate.

D-l Sdm6rtean arati c5 a incercat sE fie cirect intotdeauna, la ce s-a
ajuns, procedura trebu'ia relauatS, trebuia intrabat d-l Stoica dac5 nu doregte
sd reia proiectul; daci se fac chestii dintr-astea eu nu pot vota aga ceva.

D-! Stoica arati cd nu va mai face nici un proiect pentru cE nu ii va fi
aprobat, ci fiind propus de d6nsul va fi respins din nou,

Se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se aprob5 cu 6 voturi pentru
gi 4 ablineri(Stoica,Iovici, SHmirtean, Balta), fiind adoptatd Hoti16rea
nr.47 I19.O6.2OL7.

Se trece Ia punctul nr.4 al ordinii de zi=" Proiect de hot6r6re privind
aprobarea documentatiei DALI gi indicatorilor tehnico-economici a proiectului
de investilii:"Reabilitare gi modernizare CEmin Cultural Covisint, judetul
Arad"",

Se prezint5 proiectul de hotir6re. D-l One! arati este vorba de
documentatia gi indicatorii tehnico-economici pentru proiectul de reabilitare
gi modernizare a cdminului cultural.

D-l Stoica arati ci este acelagi lucru, sunt aceleagi discutii ca gi la punctul
anterior al ordinii de zi.

Se supune la vot proiectul de hotir6re, care se aprobi cu 6 voturi pentru
gi 4 ab[ineri(Stoica,Iovici, Simirtean, Balta), fiind adoptati Hoti16rea
nr.48l L9.O6.2OL7.

Se trece la punctul nr.5 al ordinii de zi=" Diverse".
Se prezint5 cererea nr.387lLL.O5.2OL7 a d-nei Ciceu Vioara, prin care

solicit5 schimbarea locului stabilit pentru construirea capelei.
D-l SimSrtean aratd ci d-na Ciceu igi spune punctul de vedere doar in

ceea ce considerd d6nsa, dar si aibd in vedere animalele gi utilajele d6nsei
care sunt l6ngi cimitir gi in plus cred ci sunt mai mult de 5O m de la case
d6nsei p6ni la locul stabilit pentru construirea capelei.

D-l Iovici arati ci d6nsul propune sE o facem in cimitir.
D-l Onet intreabi ce facem cu celelalte culte.
D-l consilier juridic Dr5goiu arati ci avem aprobarea Consiliului Local de

relocare a magistralei gi s-au cheltuit 2O0 milioane lei.
D-na secretar soliciti d-lor consilieri si 96ndeascd gi si aprecieze concret

ceea ce doresc Ai daci au stabilit ceva aga si rdmdn5 deoarece in ritmul
acesta nu vom mai,ajunge si construim nici o capelS; amintegte d-lor
consilieri cH initial s-a stabilit locul l6ngi Biseric5, apoi fiind discutii s-a
stabilit locul l6ngd Cimitirul de Ia Blaj, fiind alte disculii se propune un alt
amplasament, solicitd multd atentie intruc6t du fost deja cheltuiti bani cu
identificare a amplasementului, cu relocarea magistralei, daci nu suntem
hot5rdti concret asupra amplasamentului se vor cheltui bani degeaba gi nu
vom mai ajunde sH finanlizdm aceasti lucrare. 

n



D-l Iovici arat5 cE dinsul totusi sustine sd facem capela in interiorul
cimitirului.

Se supune la vot propunerea de a face in interior capela: 2 voturi pentru
Iovici gi Stoica gi I voturi impotrivd(Ardelean,Balta,Chig, Gagpar, Lungu,
Popa nrSE md rtea n, Va nc-Farcag).

Ca atare i se va comunica d-nei Ciceu Vioara prin pregedintele de gedinti
cd in urma votului exprimat Consiliul Local Cov5sint a decis sE nu schimbe
locatia pentru construirea capelei,

I se dd cuv6ntul d-l Sdm6rtean care arai cd la ceea ce s-a int6mplat in
ultima vreme, se soliciti destule documente nu ni se pun la dispozitie decit
sd function6m aga mai bine ne dizolv6m.

D-l Gagpar il intreab6 pe d-l Sdmdrtean la ce se referS.
D-l S6mirtean aratd ci d6nsul este de acord cu parcul dar s-a aprobat

reabilitarea monumentului istoric Ai s-a aprobat hotdr6rea cu condi[ia sd ni
se aduci deviz pentru lucrdrile executate. In plus pe parcursul a c6teva luni
s-au luat decizli tdrd aprobarea Consiliului Local.

I se dd cuv6ntul d-lui Stoica, care arati ci are 7 probleme de ridicat.
D-l Stoica intreabi daci existi un deviz de lucriri la monument.
D-l consilier juridic Drigoiu aratd cd p6n5 la data prezentei s-au cheltuit

65L2 lei care s-au cheltuit pentru 8 bucS[i borduri, vopsele, pensule, fier
beton , material sSditor, rigle gi manopere; a mai rimas de curSSat
monumentul care se va face cu o firmi specializatS.

D-l Stoica aratd ci monumentul se poate cur5la foarte ugor.
D-l Dr6goiu arati cd p6ni in prezent atat s-a cheltuit respectiv 6512 lei, s-

a economisit la pavaj, la vopsit unde au ajutat ca voluntari unii cetdteni din
comunS.

D-l Stoica arat5 cE d6nsul ajunge sd afle din exterior c5 avem probleme de
naturd social5, este vorba de un copil de la gcoald , d-na inspector de la
Inspectoratu! $colar Judetean Arad a evidentiat aceasti problemS.

D-na secretar aratd cd atSt d-l Onet, c6t gi d6nsa gi d-na asistent social
Tudur Rodica cunoagtem problema acestui copil este vorba de Hag Maia,
nepoata d-nei Hag Ana, problema este monitorizatd, nu de mult d-na Hag Ana
a avut un mic accident gi neavAnd asigurare medical5 d-l viceprimar, d6nsa
d-na asistent social gi alli c63iva cet6teni din comun5 au contribuit financiar
din banii personali pentru a-i face asigurare medical5 gi a beneficia de
serviciile medicale; desigur ci sunt gi probleme vis a vis de igienH gi
curigenie, dar monitorizim cazul in permanengS, deci problema este
cunoscutS.

D-l Stoica intreabd de Protocolul de colaborare cu d-l Pagcal5u pentru
centrul de tineret. D-an secretar arati ci d6nsa va preg6ti o copie xerox a
hotirSrii Consiliului Local, dar d6nsa nu are protocolul de colaborare. D-na
secretar il roagi pe d-! Pagcal5u, prezent la lucr5rile gedintei Consiliului Local
daci nu ne poare face o copie a protocolului de colaborare pentru a-l pune la
dispozitia d-lor consilieri.

D-l Pagcal5u arati cH o s5-l trimiti pe e-mail.
D-l Stoica mai arati cd d-na referent Duca a adus la lucririle gedintei

Consiliului Local proiectul de pe strada cu familia Olar, dar dAnsul solicitd sd
se puni la dispozitia Consiliului Local:
-proiectul tehnic
-notele de retragere
-nota de receptie

D-na secretar aratS cd ii va transmite d-nei Duca aceste solicit5ri pentru a
le pregdti.

D-l Stoica aratE c5 a mai solicitat gi solicit6 din nou situatia cu plata
telefonului fostului primar, intreabi daci i s-a plStit telefonul sau nu.

D-l DrSgoiu arati cE problema s-a rezolvat, exist6 un nou contract dacd
doriti vi-l punem la dispozitie.
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D-l Stoica arati cd d6nsul soticiti clar dovada ci s-a pl5tit sau nutelefonul d-lui Balint, deoarece dAnsul aga a inleles.
D-l Stoica mai soliciti o informare cu cheltuielile pentru pietruireastrizilor.
De asemenea d-l Stoica intreabi de ce au stagnat lucririle la curdlireavdii.
D-l consilier juridic Dr5goiu arati ci lucrdrile au fost intrerupte din cauzaunor defectiunir d_. exemplu achizilia paletei care trebuia inlocuitd a durat 9zile p6nd a venit de la o firmd din liegirin, o a doua prootemd este ritmul lenta procedurilor de oblinere a bonurilor de combustibii.
D-l Stoica aratd cd a vdzut ci a lucrat Sorin pe buldoexcavator gi apoi s-aoprit, nu a mai continuat.
D-l Iovici aratS cd d-l S5mdrtean a avut dreptate cu privire la activitateaconsiliului Local, aratS c5 inainte de intrarea in gedinld a iost terfelit de MihaiBdtrtn, nu mai existi respect, nu mai existS disciplin5, d-l rovici aratd cd dac6d-l Onet i-ar fi spus cd dAnsul a fost cu magina nu ar fi zis cE Mihai Bitrin afost la fostul primar cu magina, oricum dec-6nd am solicitat foile de parcurspentru maginS, dar nu ni s-au pus !a dispozifie.r se dA cuv6ntul d-lui Jurj Nicotae-iet5lean al comunei care ridicdproblema lucr5rilor executate la proiectul drumul vinului gi i altor lucriri inzona in care locuiegte, inclusiv la ierenut de sport.

- D-l onet arat5 ci acete lucrdri de la Drumul Vinului au fost derulate decitre Consiliul Judelean , se vor relua verificdrile in =."a, ir"lusiv ta terenulde sport; d-! one! intreabS dacd ar fi oportun si racem; g;hi# ;;f;;;-;-"-'D-l Jurj aratS ci sunt multe probteme care trebuie rezolvate in zoni gisolicitd si se ia m5suri.
Fiind epuizate punctele ordinii dezi, se ridici gedinla.
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